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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde  
Aanwezig De heren De Vries (CDA), Jacobs (LRG), De Rooy (CDA), Van Gulik (LRG),  Van de 

Ven (LRG), Van den Hout (PAG), Swaans (VVD), De Laat (SP), Couwenberg (LC), 
Schuurmans (PvdA), Van Baal (PvdA), Hendrickx (CDA), Poos (CDA) 
De dames Naaijkens (VVD), Immink (PAG), De Groot (CDA), Van Rijswijk de Jong 
(VVD), Eikelenboom (SP),  Aerts-Hermans (LRG) 
De heer Van der Put (voorzitter) 
College: burgemeester Rijsdorp, wethouders Sperber, Van der Heijden 
presentatie: de heer Hauser 

 
De heer Hauser, interim ambtelijk coördinator Regionaal Overleg Midden-Brabant, houdt een presentatie. De 
sheets zijn als bijlage toegevoegd.  
 
 Vragen naar aanleiding van de presentatie 
Mevrouw De Groot Vindt de kosten een interessant detail. Ambtelijke capaciteit is ook in geld uit te 

drukken. Wanneer is in beeld wat de gemeentelijke consequenties zijn en wat de 
opbrengst is voor Goirle? Staat dat in de begroting? 

De heer Hauser Geeft aan dat in de begroting 2012 alleen de gebruikelijke bijdrage is verrekend. 
Pas wanneer bekend is welke projecten worden uitgevoerd, komen, indien nodig, 
aparte voorstellen naar de raad. 

Mevrouw De Groot  
 

Vraagt zich af wat dit voorstel betekent voor de begroting van het ROM die 
behandeld wordt. 

De heer Hauser  
 

Geeft aan dat er voor de nu lopende projecten 25 miljoen euro beschikbaar is. Uit 
de nieuwe werkagenda zouden nieuwe kosten kunnen voortvloeien. 

De heer Swaans  
 

Vraagt of er concrete doelstellingen zijn. Wordt er ook bijgestuurd als deze 
doelstelling niet gehaald worden? 

De heer Hauser  Geeft aan dat de provincie voor de nu beschikbare gelden de uitgaven controleert. 
De heer De Laat  Vraagt of alle 8 gemeenten mee moeten doen. 
De heer Hauser  
 

Antwoordt dat veel nog moet worden uitgezocht. Aan alle gemeenten wordt 
gevraagd om bij te dragen. Het Algemeen Bestuur moet kijken of de projecten 
gezamenlijk worden betaald. 

De heer De Rooij  
 

Vraagt zich af wat de verhouding is tussen regio en provincie. Hij ziet al een 
stedelijke bestuurlijke laag. Gaan we ook niet op zoek naar werk? Hij zou 
voorzichtiger omgaan met de ontwikkeling van het ROM. 

De heer Hauser  
 

Stelt dat dit een politieke invulling is. Samenwerking is noodzakelijk en levert ook 
voordelen op voor de deelnemers. Als je dingen gaat doen, kost dat geld. De 
provincie en het Rijk vragen bovendien vaak ook bijdragen van gemeenten. 

De burgemeester  
 

Geeft aan dat ook de gemeenschappelijke lobby van belang kan zijn om bepaalde 
(infrastructurele) projecten te realiseren. 

De heer Schellekens  Vraagt of de besluiten door alle raden overgenomen dienen te worden. Hij maakt 
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zich zorgen over de controlerende taak van de raad. 
De heer Hauser 
 

Geeft aan dat het besluit altijd in de raad van een gemeente genomen moet worden 
waar een project over gaat. De Gemeenschappelijke Regeling kent ook bepalingen 
over de manier waarop met besluitvorming om gegaan moet worden. 

De heer Van der Put  
 

Vraagt naar de wijze waarop de besluitvorming in de Gemeenschappelijke Regeling 
is geregeld. 

De heer Hauser  Geeft aan dat het voor zover hij weet one-man-one-vote is. 
De heer Couwenberg  
 

Vraagt wat dit betekent voor een gemeente die bijna niets meer heeft, zoals de 
gemeente Goirle. Goirle heeft weinig te bieden en te vragen. Kan het zijn dat de 
regio ook gezamenlijk het onderhoud wegen oppakt? 

De heer Hauser  
 

Antwoordt dat hij de Goirlese situatie onvoldoende kent. De vragen die er zijn 
kunnen regionaal worden aangekaart. 

Wethouder Sperber  
 

Geeft aan dat juist de beperkingen die de gemeente heeft reden is om samen te 
werken. Regionale samenwerking kan voordelen brengen. 

De heer Schuurmans  
 

Deelt de zorgen over de kosten en de bestuurlijke controle. Een andere zorg die hij 
heeft is de wens om als Goirle zelfstandig te blijven. Dat is een belangrijke reden 
om samen te werken. 

De heer Poos  
 

Heeft vragen over de bestuurlijke samenhang en de omvang van de organisatie. Hij 
vindt de opbrengst, de vooruitgang, belangrijker dan de kosten. 

Wethouder Van der 
Heijden  
 

Geeft aan dat het moeilijk is om nu de opbrengsten en kosten al precies in te 
schatten. Hij geeft aan dat gedacht wordt aan een soort "mandjes theorie" waar 
een gemeente kan instappen op het moment dat er een belang is. Dan zou de raad 
moet besluiten over deelname. Er wordt nu onderzocht hoe de uitvoering en de 
uitwerking vorm kunnen krijgen. 

De heer Hendrickx Hoopt ergens vraaggericht de maatschappelijke meerwaarde te bepalen. 
De heer Hauser 
 

Licht toe dat MidPoint ideeën doorleidt die binnenkomen, in overleg met 
ondernemers en onderwijs. 

Mevrouw Naaijkens  Vraagt of goede projecten vanuit Goirle hier een kans krijgen. 
De heer Hauser  
 

Geeft aan dat Goirle de ontwikkeling van de regionale structuurvisie trekt. Daar 
gaat het om wat voor regio Midden-Brabant wil zijn. De meeste opgaven zijn 
bekend. Nadeel van de Ideale Connectie was dat daar subsidie werd gegeven voor 
projecten, die uiteindelijk als los zand aan elkaar hingen. 

De heer Van Gulik  Vraagt wanneer de regionale agenda naar de raad komt. 
De burgemeester  Geeft aan dat gestreefd wordt naar de raad van 20 december. 
De heer De Laat  Is het bekend wat het gaat kosten? 
Wethouder Sperber  Geeft aan dat gewerkt wordt met projecten, die apart worden gefinancierd. 
De heer Hauser  Vult aan dat de ambtelijke organisatie in de ROM begroting zit. 
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De voorzitter bedankt de heer Hauser voor zijn bijdrage en sluit de bijeenkomst om 21.00 uur. 
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van 29 
september 2011. 
 
Voorzitter,     Griffier, 

 
 
 
Dhr. J. van Iersel     Dhr. B. van ‘t Westeinde 
 


